
Geachte voorzitter en leden van de commissie,


Mijn naam is Rob Berkhout, wethouder in de groene gemeente Wormerland.

Ik spreek hier ter ondersteuning van onze ingediende zienswijze.


Het volledige college van B&W vindt dat deze concept omgevingsverordening NH 2020 de 
vitaliteit en de leefbaarheid in onze kleine kernen aantast. 

En ik word hierbij gesteund door de Gemeenteraad van Wormerland.


De Wijdewormer en het Wormer- en Jisperveld worden beschouwd als Bijzonder 

Provinciaal Landschap. 

Dit BPL strekt echter verder dan de Bufferzones in Noord-Holland. 


Deze concept verordening raakt onze kleine kernen Jisp, Oostknollendam, Spijkerboor, Neck, de 
dorpslinten van Wormer en de gehele Wijdewormer.


Uiteraard wil ook het gemeentebestuur van Wormerland het karakteristieke landschap 
beschermen. 

Wij kennen het gebied samen met onze inwoners als geen ander en zullen dit ook zeker nooit te 
grabbel gooien.


Conform de ontwerp omgevingsverordening wordt er van uit gegaan, dat binnenstedelijk 

voldoende ruimte te vinden is.


Maar dat geldt niet voor plattelandsgemeenten. 


Ik doe dus een dringende oproep om Wormerland niet op slot te zetten!


De in de verordening ingezette lijn is in strijd met de sturingsfilosofie van de 

Omgevingsvisie, die uitgaat van: 


Lokaal wat kan, regionaal wat moet, 

dus meer ruimte voor lokaal en regionaal maatwerk en bestuurlijke afweging.  

De uitwerkingen passen ook niet met de ervaringen bij de bestuurlijke en ambtelijke botsproeven. 
We hebben toen zorgvuldig met elkaar de discussie gevoerd, hoe groene gemeenten voldoende 
leefbaar te houden. 


Die vitaliteit van die bijeenkomsten, zie ik ook graag terug in uw verordening.


Sta ons derhalve meer toe!


Wij werken zelf ook aan een aanscherping van de kernwaarden, zoals beleid Wonen in de Tweede 
Lijn met belangrijke kaders en voorwaarden voor bestaande erven van onze gemeente.

Wij vragen uw vertrouwen in deze lokale keuzes en afwegingen.


Tot slot een accuut punt van aandacht op een voor ons belangrijk onderdeel.


Onze plannen voor een duurzame sportaccommodatie hebben de wethouders Van Waaijen en 
Schalkwijk op 20 november 2019 besproken met gedeputeerde Loggen. 


Tijdens dit bestuurlijk overleg is door de gedeputeerde aangegeven, dat het realiseren van een 
sportaccommodatie, buiten de bufferzone en op de huidige natuurijsbaan geen probleem is en 
dat verplaatsen mogelijk is.

Het betreft hier een seizoensgebonden activiteit met een zeer beperkte ruimtelijke impact. 


De uitkomsten van dit gesprek zijn per e-mail aan ons bevestigd.




Wij zijn verbaasd, dat het ijsbaanterrein in de nieuwe omgevingsverordening onderdeel uit maakt 
van het BPL, waardoor het realiseren van een duurzame sportlocatie wordt uitgesloten.


Ik verzoek Provinciale Staten het BPL te verwijderen van ons ijsbaanterrein. 


Ik dank u hartelijk voor de aandacht.


Rob Berkhout

Wethouder gemeente Wormerland


